
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Undervisningsministeren

Dato: 14. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 23

Vil ministeren i fortsættelse af samrådet 7/11-18 om omprioriteringsbidragets konsekven-

ser for gymnasier i landdistrikter og yderområder kommentere, at repræsentanter for

gymnasierne på udvalgets forudgående høring 25/10-18 samstemmende sagde, at det

går ud over udsatte elever først, herunder den løfteevne som Dansk Erhverv har doku-

menteret, at gymnasier uden for de største byer leverer mest på, jf. artiklen i Berlingske

Tidende 13/10-18: ”Se listen. Disse gymnasier løfter eleverne niveau mest”? Og hvilke

konkrete initiativer ministeren vil tage her og nu for at undgå, at færre unge i landdistrik-

terne får en ungdomsuddannelse som følge af nedskæringerne?

https://www.berlingske.dk/samfund/se-listen-disse-gymnasier-loefter-elevernes-niveau-

mest?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lea Wermelin (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel-Jensen

formand
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